

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja siap.</p> <p>KERJA- KERJA PENYEDIAAN TAPAK</p>				
A	Kerja-kerja memotong pokok adalah mengikut ukuran purata ukurlilit pokok yang diukur 1800mm - 2400mm dari paras tanah termasuk membuang akar pokok, umbi pokok termasuk membuang ke tempat yang dibenarkan seperti yang diarahkan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa (P.P) atau wakil P.P	NOS	10		
B	Kerja-kerja pembersihan semak samun, belukar, pokok kecil di kawasan rezab longkang seperti diarahkan serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	520		
C	Kerja-kerja mengorek dan menyediakan <i>level</i> tanah di bahu jalan sedia ada seperti diarahkan serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M3	156		
	<p>KERJA- KERJA MENAIKTARAF LONGKANG</p> <p>Kerja-kerja Pembentung Kekotak</p>				
D	Kerja-kerja mengali parit lebih 1500mm tetapi tidak melebihi 3000mm dengan jentera termasuk menyediakan dinding sokongan sementara dari papan/kayu dan membuang keluar dari tapak bina ke tempat pembuangan yang dibenarkan serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa (P.P) atau wakil P.P.	M3	195		
E	Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadat <i>crusher run</i> sebagai lapisan asas longkang seperti yang diarahkan serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa (P.P) atau wakil P.P.	M3	13		
F	Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan konkrit <i>ready mixed</i> Gred 20 (1:2:4 - 20mm) dengan ketebalan 200mm sebagai <i>lean concrete</i> seperti yang diarahkan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M3	13		
G	Kerja-kerja membekal, menghampar dan memasang kepingan jejaring No.A6 atau tetulang keluli dikimpal berbentuk jejaring 200mm x 200mm, beratnya 6.16kg setiap meter persegi dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	130		
H	Kerja-kerja membekal dan memasang 900mm x 900mm pembentung kekotak standard dengan <i>dry weather flow</i> (kerja penggalian dan konkrit 1:2:4 - 19mm sebagai asas dikira berasingan) seperti yang diarahkan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M	130		
JUMLAH DIBAWA KE BELAKANG :					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p>JUMLAH DIBAWA DARI HADAPAN :</p> <p><i>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja siap.</i></p> <p>Kerja-kerja Longkang Malaria</p>				
A	Kerja-kerja menanggalkan dan membuang longkang pencegah malaria (longkang V) bersaiz 300mm x 300mm seperti diarahkan serta lain kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P. atau wakil P.P.	M	130		
B	Kerja-kerja membekal dan memasang longkang pencegah malaria (longkang V) bersaiz 300mm x 300mm seperti diarahkan serta lain kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P. atau wakil P.P.	M	130		
	<p>Kerja-kerja Wingwall Dan Penutup Longkang</p>				
C	Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan konkrit <i>ready mixed</i> Gred 20 (1:2:4 - 20mm) dengan ketebalan 225mm sebagai <i>wingwall</i> seperti yang diarahkan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M3	3		
D	Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan konkrit <i>ready mixed</i> Gred 20 (1:2:4 - 20mm) dengan ketebalan 225mm sebagai <i>concrete slab</i> seperti yang diarahkan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M3	2		
E	Kerja-kerja menyediakan acuan konkrit (<i>formwork</i>) pada bahagian sisi secara menegak tidak melebihi 250mm tinggi untuk membina longkang seperti diarahkan serta lain kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P. atau wakil P.P.	M2	30		
F	Kerja-kerja membekal, menghampar dan memasang kepingan jejaring No.A6 atau tetulang keluli dikimpal berbentuk jejaring 200mm x 200mm, beratnya 6.16kg setiap meter persegi dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	25		
G	Kerja -kerja membekal, memotong, membengkok dan memasang besi tetulang dari jenis <i>high tensile</i> - Y10 dengan diikat setiap jarak 200mm c/c dan diikat dengan dawai R6 termasuk <i>steel chair</i> untuk 2 lapis dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	KG	330		
H	Kerja-kerja membina tembok bata campuran simen dan pasir 225mm tebal diikat dengan simen mortar 1:3 seperti yang diarahkan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	30		
J	Kerja-kerja melepa simen plaster biasa untuk permukaan baru 25mm tebal seperti yang diarahkan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	30		
JUMLAH DIBAWA KE BELAKANG :					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p>JUMLAH DIBAWA DARI HADAPAN :</p> <p><i>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja siap.</i></p>				
A	<p>Kerja-kerja membekal dan memasang 750mm x 750mm penutup longkang jenis Besi Tugas Berat - (<i>MS Grating - heavy duty</i>) - plat 75mm lebar, ketebalan 8mm minima dipateri jarak 25mm setiap satu. Bingkainya (<i>frame</i>) difabrikasi dari besi yang sama seperti yang diarahkan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>	NOS	15		
B	<p>Kerja-kerja menimbus semula tanah di tepi longkang baru serta dipadatkan dan diperolehi dari tapak bina seperti yang diarahkan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>	M3	52		
	<p>Menanam Rumput</p>				
C	<p>Kerja-kerja membekal dan menanam rumput secara rapat-rapat (<i>close turfing</i>) sehingga memusakan P.P dan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>	M2	650		
	<p>Kerja-kerja Rubble Wall</p>				
D	<p>Kerja-kerja membekal dan membina dinding tembok batu corak rambang (<i>rubble wall</i>) ukuran 225mm diikat dengan simen mortar (1:3) seperti yang diarahkan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>	M2	30		
<p>JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA :</p>					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
A	<p>KERJA-KERJA AKHIRAN Kerja-kerja kekemasan akhir tapak termasuk pembersihan sisa binaan/kerja dan pembaikan perabot jalan/parit/landksap yang rosak akibat kerja korekan dan lain-lain sehingga memuaskan P.P atau wakil P.P.</p>	BORONG	-		
JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA :					